
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 18
Olomouc - západ

Č. 8 / 2023 07. 08. 2023 / 17:00 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Bc. Milan Hebelka, MBA, Ing. Oldřich Nič, Mgr. Tomáš Musil, Mgr. Renata Konečná, Mgr.
Markéta Šnoblová, Ing. Tomáš Černocký, Andrea Aláčová, Bc. Petr Šafránek, Mgr. Petra
Baštanová

Omluveni: Miloslav Svozil, Ivona Škůrková

Hosté: pí. Zuščíková, Albertova 11, 13, 15
p. Švec

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

1.1 Stání pro kontejnery Foersterova 6-4 a Foersterova 2-Dvořákova 48
Mezi domy Foersterova 6-4 a dále mezi domy Foersterova 2-Dvořákova 48 jsou zděné stříšky se zabudovanými
stáními pro popelnice. Ale stání jsou buďto prázdná nebo opatřená dvířky a různými zámky. Popelnice jsou pak
postaveny u silnice na chodníku a hyzdí veřejný prostor.
Rádi bychom získali od magistrátu odpověď, proč nejsou vybudovaná stání využívána pro svůj účel a získali
potvrzení, že tak využívána budou. 
Pokud využívána nebudou, žádáme jejich odstranění.

1.2 Sběrové dvory - návrh
Žádáme TSMO, aby na sběrové dvory pro veřejnost byly doplněny velké nádoby na směsný komunální odpad -
ČERNÉ POPELNICE, kam by obyvatelé mohli přivést např. větší množství odpadu v odpadkových pytlích, které
již nelze roztřídit do děleného odpadu. 

1.3 Investiční akce "Albertova - vnitroblok" - návštěva paní Zuščíkové -  Albertova 11,13,15
Paní Zuščíková za obyvatele domů Albertova 11,13,15 vyjádřila nesouhlas s podobou II. etapy rekonstrukce
vnitorbloíku Albertova, s tím, že se jim nelíbí vybudování parkoviště za domem pro 10 vozidel,vykácení
stávajících 2 stromů a minimum zeleně po rekontrukci. 
Paní Zuščíková žádá o prověření, zda by budoucí podoba projektu moha dostát změn, alespoň v oblasti zeleně.
Paní Zuščíková iniciuje na konec srpna schůzku v místě samém, celou akci komunikuje po vlastní ose a ve
vlastní režii s Ing. Růžičkou z Odboru investic Oddělení přípravy investic.
Pokud bude schůzka v místě samém, někdo z Komse se jednání zůčastní. Důrazně jsme však sdělili, že změna
projektu těsně před fází realizace je velmi nepravděpodobná.

1.4 Publikace o naší místní části
Na základě nových skutečností a stanovení postupu ohledně vydávání publikací se KMČ 18 rozhodla připravit
Publikaci o ÚŘEDNÍ ČTVRTI, ve spolupráci s p. Švecem.
Pan Švec na příští schůzi Komise představí vizuál publikace (text + fotografie) a poté budou učiněny kroky k
příparvě a vytištění 500 ks publikace. Následně to prostřednictvím oddělení marketingu zpracuje grafik a
následně se bude řešit tisk. Náklady na tisky a příparvu podkladů uhradí ze svého rzpočtu KMČ.

1.5 Žádost o sdělení stanoviska k prodeji nemovité věci ve vlastnictví města Olomouce
S-SMOL/157576/2023/OMAJ/Peň
Komise jednohlasně scvhálila prodej,

1.6 Setkání jubilantů
Komise navrhuje setkání letošních jubilantů na termín 5.10. v časech 14:00 a 15:30 - bude REALIZOVÁNO V



SOUČINNOSTI s Oddělením pro místním záležitosti.

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Přehled požadavků z minulého zápisu

Projekt výstavby bydlení v ulici Před Lipami - Předáno
Křižovatka ulic Na Šibeníku x Sobieského a Na Šibeníku x Olbrachtova - Předáno

Starší požadavky

Zápis č. 3/2023 ze dne 13. 03. 2023: Křižovatka ulic Na Šibeníku x Sobieského a Na Šibeníku x Olbrachtova -
Předáno
 
Zápis č. 6/2023 ze dne 12. 06. 2023: Zasetí nové trávy mezi adresou Wolkerova 38 a 50 - Předáno
Zápis č. 6/2023 ze dne 12. 06. 2023: Obnovení vodorovného dopravního značení u vjezdu do vnitrobloku Na
Vozovce 37 a 39. - Předáno
Zápis č. 6/2023 ze dne 12. 06. 2023: Nedokončený chodník mezi ulicemi E. Hamburgera a Varšavské náměstí. -
Předáno
Zápis č. 6/2023 ze dne 12. 06. 2023: Přechod Wolkerova - Před uzavřením
Zápis č. 6/2023 ze dne 12. 06. 2023: Chodník Pod Lipami - sudá čísla - Předáno
Zápis č. 6/2023 ze dne 12. 06. 2023: Stavba Na Šibeníku - lokalita je v neutěšeném stavu - hluk, špína, bahno -
Předáno

5 Projednávané záležitosti

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 S-SMOL/157576/2023/OMAJ/Peň
Komise souhlasí s prodejem nemovité věci.

7 Nové požadavky

1 sběrové dvory pro veřejnost

Žádáme TSMO, aby na sběrové dvory pro veřejnost byly doplněny velké nádoby na směsný komunální odpad -
ČERNÉ POPELNICE, kam by obyvatelé mohli přivést např. větší množství odpadu v odpadkových pytlích, které
již nelze roztřídit do děleného odpadu. 

2 Stání pro kontejnery Foersterova 6-4 a Foersterova 2-Dvořákova 48

Mezi domy Foersterova 6-4 a dále mezi domy Foersterova 2-Dvořákova 48 jsou zděné stříšky se zabudovanými
stáními pro popelnice. Ale stání jsou buďto prázdná nebo opatřená dvířky a různými zámky. Popelnice jsou pak
postaveny u silnice na chodníku a hyzdí veřejný prostor.

Rádi bychom získali od magistrátu odpověď, proč nejsou vybudovaná stání využívána pro svůj účel a získali
potvrzení, že tak využívána budou. 

Pokud nejsou hnízda využívána k původnímu účelu, žáádme o jejich odstranění.

8 Obecné informace

8.1 Schůze KMČ 18
Termín další schůze KMČ 18 je stanoven na 11.9. v 17:00 v budově magistrátu na Hynaisova ulice.



III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 8 / 2023

Datum schválení zápisu: 17. 08. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Bc. Milan Hebelka, MBA

Zapsal/a:
Bc. Milan Hebelka, MBA

Ověřil/a:
Ing. Oldřich Nič


